
KS Vevče-Zg. Kašelj
Komisija za komunalno gospodarstvo se bije
za drugačno podobo Zg. Kašlja in Vevč

Nova komisija za komunalno go-
spodarstvo pri svetu KS Vevče-Zg.
Kašelj ima veiko dela, sa j je zlasti vas
Zg. Kašelj med komunalno najmanj
opremljenimi kraji naše občine. Pro-
blemi so se dotgo kopičii, z njimi pa
tud nejevolja Ijudi. CakaB so na ob-
Ijubljen ureditveni načrt za območje
Zg. Kaštja. Ta jc bil letos izdelan, ra-
zobešen in na zboru krajanov ter
dnigih organih KS obravnavan, kot
osnutek pa tudi obravnavan na no-
vembrski se j zborov občinske skupš-
čine.

Tudi nova komisija za komunalno
gospodarstvo KS se je njemu teme-
ljito. posvetila in se povezala z dele-
gati za zbor KS pri občinski skupšči-
ni.

Tudi člani komunalne komisije.
kot že prej skupščina KS. niso zado-
voljni s predlaganim ureditvenim na-
črtom, saj se iz njega čuti predvsem
interes predlagatelja po pozidavi še
zadnjih prostih površin in ne dolgo-
letni interes krajanov po praktični,
funkcionalni in celoviti ureditvi pro-
stora.

In katera so najbolj žgoča vpraša-
nja v Zg. Kašlju. ki jih je Ireba rešiti
prej, kot pa pozidati še zadnje parce-
le?

Preskrba in promet so tista žgoča
problematika. ki že leta ljudi polni z
nejevoljo. Ko je vas solidarno spre-
jela medse 95 daižin iz porušenih in
pogorelih barak, je bila med drugim s
strani občinskega organa obljubljena
tudi večja trgovina. Trgovina je osta-
la, kakršna je bila. krajani pravijo, da
je med najslabšimi v občini. Veliko
krajanov se zato oskrbuje v mestu ali v
drugih KS.

Z novimi soseskami vrstnih hišic in
številnimi individualnimi pozidavami
je število krajanov naglo raslo.
osrednje prometnice pa so ostale s
strani komunalcev nedotaknjene.
Tak primer je osrednja Kašeljska
cesta, ki je asfaltirana, vendar je brez
odtokov vode in brez vsaj enega
pločnika za pešce. Še bolj zanemar-
jene so ceste, ki so glavne povezave
vasi Kašelj z Zaloško cesto, kjer je
mestni avtobus. To so ulica Španskih

borcev (ulice). Rosna pot in Mazov-
čeva pot. Vse so še makadamske in
nerazsvetljene. V prostorskem na-
črtu je sieer čez njive že dolgo let na-
risana nova široka cesta. Njo »upo-
rablja« občinski organ. Delovni Iju-
dje pa iz dneva v dan od štirih zjutraj
do polnoči tolčejo te svoje resnične.
temačne, blatne in jamaste poti in
preklinjajo. Ljudje zahtevajo na
zborih. delegati na skupščini v KS in
občinski skupščini. na sejah sociali-
stičnezveze pa sedaj tudi člani komi-
sije za komunalno gospodarstvo,
ušesa občinskih organov pa ostajajo
gluha.

V vsej krajevni skupnosti ni niti
enega otroškega igrišča. čeravno so
številna gosto poseljena območja s
skupaj 4500 prebivalci. zato je treba
nameniti prostor tudi zanje. Prav
tako je komisija proti pozidavi
»Hlančnika«. kjer je predvideno 24
do 38 hiš. saj bi zaprlo prevetravanje
vasi ob potoku in tudi odvzelo zemljo
vrtičkarjem z nizkimi plačami ali po-
kojninami. Prav takoso ugotovili, da
vaški potok nekateri krajani zas>pa-
vajoin si tako pridobivajo zemljo.
Temu je treba storiti konec. Odme-
riti je treba brežine. inšpektorji pa
morajo ugotoviti vse v^potok spe-
Ijane odtoke iz greznic.

Člani komisije so si vso problema-
tiko po skupirah natančno ogledali
ter svoje ocene in predloe sporočili
občinskemu organu.

Komisija je zelo delavna in želi
imeti s krajani neposreden stik in jim"
pri reševanju komunalnih vprašanj
tudi pomagati. Zato naj se v KS le
oglasijo osebno ali pisno. nikar pa ne
z anonimnimi pritožbami. kot so eno
pred kratkim prejeli.

S. G.
Srečno novo leto!

Izvršni odbor drušlva upo-
kojencev v KS želi vsem
svojim članom in tudi vsem
krajanom zdravja in zadovolj-
stva v novem letu 1987.

Pridružite se nam, vključite
se v naše društvo in zagotovo
nam bo še lepše.


